

1st Announcement

Dear colleagues,

We are pleased to announce the 3rd Régional Workshop and Training course on Septoria tritici blotch disease of wheat that will be held from April 20th until April 25th 2018 in Tunisia. The theme of the meeting will be "Current and future research on Septoria tritici blotch disease" covering different aspects from breeding for resistance to epidemiology aspects. Keynote speakers will present the latest advances on STB research in the Maghreb countries but also at the international level.

The two-day workshop will be closed by a field trip to the Septoria platform followed by a three-day technical field and laboratory training.

Workshop registration deadline: February 15th, 2018

Deadline for abstract submission: March 1st, 2018

For more information on the preliminary program and fees, please see the attached document.

Looking forward to welcoming you

On behalf of the organizing committee,

1^{ère} annonce

Cher(e)s collègues,

Nous avons le plaisir de vous communiquer l'annonce du 3^{ème} « Regional Workshop and Training course » sur la Septoriose du blé qui aura lieu du 20 au 25 Avril 2018 en Tunisie.

La thématique générale du workshop s'intéressera aux "Dernières avancées sur la Septoriose du blé" couvrant différents aspects de l'amélioration de la résistance du blé aux aspects épidémiologiques. Les conférenciers internationaux et nationaux présenteront leurs derniers travaux en matière de recherche sur STB dans les pays du Maghreb mais également à l'échelle internationale.

Le workshop de deux jours sera clôturé par une visite sur terrain à la plateforme suivie d'une formation technique de trois jours.

Date limite d'inscription au Workshop: 15 février 2018

Date limite de soumission des résumés: 1^{er} Mars 2018

Pour plus d'informations sur le programme préliminaire et les frais, veuillez consulter le document ci-joint.

Au plaisir de vous accueillir,

Pour le comité organisation,